
 

 

 

DAGSORDEN 

Skolebestyrelsesmøde  

onsdag 20.3.2024 

17.00 – 20.00 inkl. forplejning 

 

  

  

  

Mødeleder:  

Marie/Thomas 

Referent:  

Flemming 

 

 

 

 

17.00 – 17.10 Nyt fra Elevrådet 

Eleverne informerer om nyt fra elevrådet m.m. 
 
- Ingen meldinger denne gang 

v/Magne og Eik 

17.10 – 17.25 Nyt fra personalegruppen 

Medarbejderne informerer om nyt fra 
personalegruppen. 
 
- Indskolingen: 2. årgang er flyttet fra blok A —> 
B med god succes og der ses frem til at tage 
imod knapt 50 nye i Mini FO efter påske. 
 
- Udskoling: Ingen repræsentation ved dette 
møde 

v/ Susanne og Lasse 



 

 

17.25 – 17.45 Nyt fra ledelsen 

 
- Der er ansat en ny afdelingsleder (Mette Høg 

Madsen), som starter på skolen d. 2. april. Vi 
glæder os … 

- Der har været dialog om arrangementet ved 
gadekæret i forbindelse med 9.-klassernes sidste 
skoledag 17. maj. Arrangementet gennemføres 
naturligvis, men det pointeres, at det vil foregå 
uden udskænkning af alkohol og uden alkohol 
generelt, indtil de unge ankommer til festen i 
Gillelejehallen om aftenen, hvor der vil være 
mulighed for at købe sodavand, øl, Asti og Breezer. 

- Blok A er i den kommende tid under ombygning for 
at forbedre forholdene for dels de kommende 
børn Mini-FO og 1.-årgangselever, samt et ekstra 
klasselokale. Derudover kommer der også til at ske 
andre renoveringer på skolen i den kommende tid. 

- Der har været udfordringer for mange elever med 
at ankomme til skolen med bus, idet køreplanen er 
skæv i forhold til mødetider. Politisk appelleres der 
til at Movia tager hensyn til det snarest muligt. 

- Ledelsen er så småt gået i gang med at planlægge 
fagfordelingen og planer for det kommende 
skoleår. 

- Ledelsen observerer med særlig interesse den nye 
model for SP-området i Gribskov. Som altid 
kommer økonomien til at være afgørende og 
kritisk for, om man kan nå frem til en model, der 
fungerer optimalt. 

v/ Thomas og 
Michael 

17.45 - 18.00 Status på økonomi 
 
- Budgettet for 2024 er så småt ved at være 

kendt. Der er afsat penge til renovering af 
legepladsen og indkøb at IT-udstyr. 

- Der afventes med spænding, hvordan den 
annoncerede lønstigning til offentligt ansatte 
på 4 % skal finansieres, da der ikke pt. er 
økonomi hertil i det beløb skolen pt. har til 
rådighed 

v/Thomas 



 

 

18.00 – 18.30 Ændring af ringetider i Blok C 
 
Det undersøges, om vi som skole måske kan 
hjælpe de børn, der er påvirket af, at Movias 
køreplan ikke er tilpasset, så eleverne kan 
komme i skole om morgenen uden at skulle 
ekstraordinært tidligt hjemmefra. En metode, der 
overvejes, er at ændre mødetiden til f.eks. kl. 
8.10 således, at alle har mulighed for at møde 
rettidigt. Personalegruppen vil i den kommende 
tid blive hørt for grundigt at undersøge mulige 
konsekvenser. Men det skal vides, at der 
arbejdes på at kunne imødekomme 
udfordringen. Personalegruppen og ledelsen 
arbejder videre på at finde bedst mulige løsning, 
og skolebestyrelsen bakker om arbejdet. 

v/Thomas 

18.30 – 19.00 Skolebestyrelsesvalg i foråret - planlægning af 
proces 
 
Planen er nu klar for det kommende valg. Det 
kan på det varmeste anbefales, at forældre, der 
ønsker at stille op, melder sig. Så snart vi har 
overblik over feltet af kandidater, vil det endeligt 
blive udmeldt, hvordan selve valghandlingen 
kommer til at foregå. 
 
For en god ordens skyld indskrives planen her 
igen, selvom den også stod i referatet fra mødet 
i februar: 
Tidsplanen er følgende: 
15. april: Frist for at melde sit kandidatur 
(skriftligt til Thomas) 
Kort herefter: Det udmeldes, om der er valg. 
 
Hvis der er flere opstillede kandidater, end der er 
pladser i bestyrelsen, skal der afvikles valg. Her 
er tidsplanen følgende: 
22. april: Frist for aflevering af kort præsentation 
fra de opstillede kandidater  
4. maj: Bestyrelsen orienterer forældrene om 
valg, opstillede kandidater og frist for at afgive 
stemme 
17. maj: Frist for afgivelse af stemme er kl. 12 
Bestyrelsen være til stede på skolens p-plads i 
dagene op til d. 17. maj, så forældre nemt kan 
afgive deres stemme. 
21. maj: Resultatet af valget offentliggøres 
  

v/Marie og Thomas 



 

 

19.00 – 19.20 Lektieprincip - forslag til procesplan 
 
Datoer til møde med lærergruppe og 
forældreforum er fastsat. Forløb præsenteres. 
 
- Processen udskydes til efteråret for at 

imødekomme personalets ønske om først at få 
overblik over den kommende fagfordeling samt 
planlægning af kommende skoleår. 

- Som følge af ovenstående forsøges der at 
findes et andet emne til forældreforum i maj 
måned. 

 
Skolebestyrelsen vil gerne slå fast, at vi ingen 
intentioner har om at skulle bestemme, hvordan 
lektier inddrages på Bjørnehøjskolen. Vi synes, 
at lektiedebatten kunne være spændende at 
tage på tværs af lærer- og forældregruppe, fordi 
det er interessant for lærerne at diskutere, 
hvordan lektier anvendes i fagene, og fordi det 
er interessant for forældrene at diskutere, 
hvordan lektier indgår i hverdagen. Vi mener 
også, det kunne interessant at tage dialogen på 
tværs af grupperne, så forældrene får indsigt i, 
hvorfor lektier nogle gange indgår i en del af 
skolearbejdet, og så lærerne får indsigt i, 
hvordan lektier arbejdes med og opleves 
hjemme. Lektier er en stor del af skolen, men vi 
diskuterer dem sjældent – det synes vi kunne 
være spændende at have en dialog om. Men det 
er vigtigt at understrege, at formålet ikke er at 
sætte regler for, hvor mange lektier man må give 
for som lærer. 

 
 

v/Marie, Lasse, Julie 
og Thomas 

19.20 – 19.30 Evt. 
 
Årshjulet for kontakt til det politiske miljø i 
Gribskov er delt ud, og der er planer om et 
arrangement i maj, som vi forventer at deltage i 
fra bestyrelsen. 

v/alle 

 

Punkter til kommende møder: 

 

 


